
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA ESPECIAL DE COMPTES DE DIA 5 DE 
MARÇ DE 2024.-

A les 13,14 hores del dia 5 de març de 2024, es reuneixen a la sala de sessions de les 
oficines  municipals,  a  l'efecte  de  celebrar  sessió  ordinària  de  dita  Comissió,  en  primera 
convocatòria, sota la Presidència del Sr. Batle, Salvador Femenias Riera, i amb assistència del 
Secretari  municipal,  Francisco  González  Benito,  els  Srs.  regidors  que  es  ressenyen  a 
continuació i que són:

Sr. Miquel Jaume Horrach (presencialment)
Sr. Victor Manuel López (telemàticament per sistema Zoom)
Sra. Catalina Gibert Riera (presencialment)
Sr. Gabriel Sancho Sbert (telemàticament)
Sra. Antònia Gual Bauzà (telemàticament per sistema Zoom)
No assisteixen: Sr.Pere Josep Bauçà Ferrer.

                 
A continuació, es passen a tractar els diferents temes que figuren a l’ordre del dia.

1.-APROVACIÓ DE L' ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

S'aprova, per la unanimitat del nombre legal de regidors de la Comissió (6), conforme al 
que  disposa  l'article  91.4  de  Llei  Balear  Municipal  i  de  Règim Local,  20/2006  de  15  de 
desembre, l'acta referida que correspon a la sessió celebrada en data 29-1-2024.

2.- MODIFICACIÓ ORDENANÇA DE CONVIVÈNCIA CIUTADANA.-

El Sr. President proposa la retirada d' aquest punt de l'ordre del dia, dient que no està 
preparat  l'  assumpte  amb  la  documentació  prèvia  necessària;  i  aquesta  proposta  resulta 
aprovada amb 5 vots a favor (PI) i 1 abstenció (Més).

3.-  CONVENI  AMB  ATIB  PER  A  LA  GESTIÓ  D'EXPEDIENTS 
SANCIONADORS.-

Per  a  aquest  altre  punt  de  l'ordre  del  dia  pren  la  paraula  com a  ponent  el  regidor 
d'Hisenda, Miquel Jaume, anunciant que aquest conveni deixa fora les infraccions de trànsit que 
es  regeixen  per  la  seva  normativa  específica;  la  qual  arriba  a  permetre  fins  i  tot  que  el 
procediment sancionador corresponent arribi a iniciar-se amb la denúncia de la policia local. Per 
això, avisa el primer tinent d'alcalde abans esmentat que, com ja es va deixar clar en una reunió 
mantinguda  amb responsables  de  l'ATIB,  en  tots  els  altres  expedients  sancionadors  que  no 
siguin de trànsit,  la  denúncia policial  no inicia  aquests  expedients,  sinó que es  necessita  la 
decisió d'inici del Batle.

A falta de posteriors intervencions, després de l'anterior, el Sr. President obre pas a què 
es voti el dictamen sobre l'esmentat conveni amb l'ATIB, el qual resulta favorable amb 5 vots a 
favor (PI) i 1 abstenció (Més).

4.- APROVACIÓ DE PAGAMENTS I DEL SEU CALENDARI PROPOSAT PER 
ELECNOR.-

Pel que fa a aquest altre punt de l'ordre del dia, també pren la paraula com a ponent el  
regidor  d'Hisenda,  Miquel  Jaume,  recordant  la  pujada  en  el  preu  de  l'electricitat  que es  va C
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produir  fa  uns  anys  i  la  qual  va  derivar  en  una  reclamació  de  l'empresa  ELECNOR  a 
l'Ajuntament, per al pagament de 180.000 euros més, el 2023; el que trencava el Pressupost 
municipal d'aquest any, segons el portaveu de l'equip de govern, ara en ús de la paraula. Aquest 
regidor continua relatant que, en una reunió amb la referida empresa, es va veure que aquesta 
volia obtenir el pagament corresponent per mitjà de l'abonament de quantitats fixes més un 8% 
en concepte d'interessos; en tant que l'equip de govern municipal volia pagar en dues vegades, 
una cada any, i sense interessos.
En escoltar això últim el secretari-interventor, sol·licita l'ús de la paraula, per informar que, a 
causa  de l'obligació  legal  del  pagament  d'interessos  de  demora  en  els  contractes  del  sector 
públic,  l'acord  de  renunciar  a  aquests  interessos,  per  part  de  l'empresa  contractista,  podria 
quedar  en  paper  mullat,  ja  que  aquesta  clàusula  no  la  vincularia  si  decideix  posteriorment 
reclamar-los a l'Ajuntament,  el qual hauria d'assumir-los.

No havent-hi posteriors intervencions dels grups municipals el Sr. President obre pas a 
que es voti  el  dictamen corresponent,  el  qual resulta favorable amb 5 vots a favor (PI) i  1 
abstenció (Més), pel que fa a l'aprovació de les condicions de l'empresa ja citada a la proposta 
de pagaments presentada per l'Ajuntament, per als pagaments a ELECNOR, segons l' escrit que 
més avall es transcriu:      

 AL EXCEL· LENTÍSIMO AYUNTAMIENTO DE PETRA

LUIS GILABERT IGUAL, mayor de edad, con domicilio a estos efectos en el de la sociedad a 
la que representa, provisto con D.N.I. 21.444.994-R, en calidad de Apoderado de la mercantil 
de ELECNOR SERVICIOS Y PROYECTOS, S.A.U. con el C.I.F. A79486833, con domicilio en 
el Polígono Industrial Vara de Quart, calle de Els Pedrapiquers, número 1, 46014,  Valencia, 
legitimación de su actuación que tiene acreditada ante el Ayuntamiento, comparece y como 
mejor en Derecho, EXPONE,

I.-  Que con fecha 22 de mayo de 2017, el Ayuntamiento y ELECNOR, S.A., hoy ELECNOR 
SERVICIOS Y PROYECTOS, S.A.U. (ELECNOR) suscribieron el "CONTRATO SUMINISTRO 
Y SERVICIOS DEL ALUMBRADO EXTERIOR DEL MUNICIPIO DE PETRA" (en adelante el 
Contrato), con sujeción al correspondiente Pliego de Cláusulas Administrativas Particulares, 
(PCAP) y demás documentación aprobada para regir la licitación.

II.- Que con fecha 12 de febrero de 2024 le fue comunicada a esta entidad notificación relativa 
a la propuesta de acuerdo del Ayuntamiento para el pago de las cantidades derivadas de la 
revisión de precios a cuyo derecho tiene ELECNOR al amparo del Contrato y que, contiene el 
reconocimiento  de  las  cantidades  endeudadas,  así  como  el  calendario  para  su  pago,  (la 
Propuesta).

III.-  Que, a la vista del contenido de la Propuesta y, en respuesta a la misma, la entidad 
ELECNOR tiene a bien formular las siguientes,

AL· LEGACIONES

Primera.-  En cuanto a la  propuesta  del  Ayuntamiento consistente  en  pagar las  cantidades 
pendientes de regularización de los años precedentes, esto es, 2022 y 2023, por medio de un 
pago de 100.000€ dentro del ejercicio 2024 y de un segundo pago de 93.749,66€ dentro del 
ejercicio 2025, ELECNOR manifiesta su conformidad a la misma, siempre que los precitados 
pagos se produzcan dentro de los 6 primeros meses de cada ejercicio. C
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Segunda.-  En  cuanto  al  apartado  segundo  de  la  Propuesta,  ELECNOR  manifiesta  su 
conformidad al planteamiento allí indicado, siempre que (i) se acepte la condición referida en 
la alegación primera del presente escrito y que (ii) por parte del Ayuntamiento se liquiden los 
importes devengados desde el mes de enero de 2024 hasta la fecha de aprobación del acuerdo 
entre las partes,   y ante la emisión de la correspondiente factura.  En virtud de lo expuesto, al 
Excelentísimo Ayuntamiento de PETRA

SOL· LICITA,
 
Que tenga por presentado el presente escrito, lo admita y previos los trámites legales que sean 
preceptivos, tenga por atendido el requerimiento practicado.
 
A Petra, a 21 de febrero de 2024.

5.- MODIFICACIÓ A LA PLANTILLA I RLT DELS COMPLEMENT DE DESTÍ 
I COMPLEMENT ESPECIFIC DELS AUXILIARS ADMINISTRATIUS.-

Per a aquest altre punt de l'ordre del dia igualment pren la paraula com a ponent el 
regidor d'Hisenda, Miquel Jaume, informant que els complements de destinació dels auxiliars 
municipals han de tenir un nivell 18 com a màxim i ara tenen un nivell 19. L'anterior, continua 
dient el regidor citat implica una baixada d'uns 30 euros, que es pretén compensar a través del  
complement  específic,  podent  haver-hi  alguna diferència  final  de retribució  a  causa  que el 
complement  específic  a percebre ha de ser  un dels  esglaons fixats  a  l'efecte  en la  Llei  de 
Pressupostos  Generals  de l'Estat  per  a  l'any  2023.  Amb la  qual  cosa,  prossegueix  dient  el 
ponent, s'ajustaria aquest complement a l'esglaó més pròxim per dalt del que tenen ara, podent 
haver-hi una diferència d'uns 8 euros més en el sou final de cadascun dels interessats. D'altra 
banda, el regidor d'Hisenda opina que no té sentit anar modificant els complements específics a 
la RLT, per les constants variacions a les quals s'hagi subjecte aquest complement. Finalment, 
el portaveu de l'equip de Govern afirma que ha pogut comprovar amb l'Administratiu municipal 
que el complement específic dels altres funcionaris no cal revisar-lo, per estar ja fixat en un 
dels esglaons abans referits. I acaba dient Miquel Jaume, que abans de passar aquest assumpte a 
dictamen s'ha reunit a la mesa de negociació col·lectiva de l'Ajuntament, de la qual formen part 
un delegat sindical de funcionaris i un altre de laborals, amb caràcter previ a la modificació de 
condicions de treball.

Després ve el torn per a l'altre grup municipal, diferent al de l'equip de Govern, i és la  
portaveu de Més, Antònia Gual Bauzà, qui dirigeix una sèrie de qüestions al ponent, com les 
que es relacionen a continuació:
 A quants funcionaris afecta la modificació retributiva proposada? Contestant el regidor 
ponent que als dos auxiliars administratius municipals.

Hi ha algun informe previ a l'expedient? Pel que fa a aquesta altra qüestió, el secretari-
interventor demana l'ús de la paraula per recordar que ell va enviar al regidor d'Hisenda per e-
mail un informe justificatiu de la legalitat de la mesura, que podria incorporar-se a l'expedient.

Acabades així les intervencions anteriors, el Sr. Batle sotmet a votació el dictamen sobre 
la següent proposta del regidor d'Hisenda, per modificar la Plantilla de personal i la RLT de 
2024,  quant  als  complements  de  destinació  i  específic  dels  dos  auxiliars  administratius 
municipals, en els termes que figuren més avall:

Proposta de modificació del CD i CE dels auxiliars administratius municipals en Plantilla i C
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RLT:

1- Canvi del CD de 19 a 18.
2- Nou CE de 540,87€/mes (140,87€/mes)

Un cop sotmès a votació el dictamen sobre la proposta anterior, aquest resulta favorable 
amb 5 vots a favor (PI) i 1 abstenció (Més).

6.- MOCIONS.-

a) Moció del grup municipal de Més per Petra relativa als usos impropis del sòl rústic.

Seguidament  es  transcriu  literalment  aquesta  moció,  que  va  ser  presentada  per  la 
portaveu de Més, Antònia Gual Bauzà:

“MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE MÉS PER PETRA DELS USOS IMPROPIS AL
SÒL RÚSTIC

La manca de relleu generacional suposa una de les principals amenaces que posa en perill la 
continuïtat del sector agrari a Mallorca. No obstant això, hi ha d'altres factors determinats com 
ara la dificultat per accedir a la terra per l'aparició de capitals inversors que acaparen aquest 
recurs  bàsic  dificultant  el  dimensionament  de  les  empreses  familiars  agràries,  arrelades  al 
territori i que formen part de la història de l'illa.

De fet, la compra de terres amb l’objectiu de destinar-les a usos que res tenen a veure amb 
l’activitat pròpia del sector primari no només està expulsant els pagesos sinó que també està 
alterant la fesomia del paisatge illenc.

De fet, des del punt de vista ambiental cal continuar fent feina per impulsar una utilització dels 
recursos de manera respectuosa amb l'entorn de manera que l'efecte sobre aquest sigui el més 
neutre  possible.  Així,  el  foment  de  la  sostenibilitat  implica  assegurar  l'equilibri  territorial 
propiciant l'ús racional dels recursos naturals i harmonitzant la protecció del medi ambient i 
dels valors agrícoles i paisatgístics. Cada dia que passa, una hectàrea natural o agrària que 
proporciona aliment, combustible, biodiversitat, paisatge, capta CO₂, infiltra aigua, recicla la 
matèria i proporciona serveis incommensurables és destruïda.

Durant dècades el monocultiu turístic i la progressiva ampliació de l’oferta turística ha suposat 
un consum del territori cada vegada més elevat. A més aquesta pressió damunt el territori ha 
començat a estendre la seva activitat a sòl rústic més allunyat de la mar. Les pressions humanes 
damunt del sòl rústic estan provocant una desafecció galopant dels productors i productores 
que condueixen, si no s’hi posa remei, a la seva desaparició. Per tant, és necessari escoltar 
aquells col·lectius afectats i donar suport a les seves reivindicacions.

En enfront d'aquest creixement, és necessari una planificació urbanística i agrària del conjunt 
de l'illa que eviti el trasllat de la pressió turística de la costa al sòl rústic. Així, el Pla Territorial 
de Mallorca (PTI) és el principal instrument de planificació que té la població per afavorir o 
frenar aquest procés i la competència és exclusiva del Consell de Mallorca.

Per tot això, el grup municipal de MÉS per Petra presenta la següent moció: C
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1.- L’Ajuntament de Petra insta el Govern del Consell de Mallorca a iniciar la tramitació per 
modificar el PTI per a prohibir nous usos turístics i residencials en sòl rústic.
2.-  L’Ajuntament  de  Petra  mostra  el  seu  suport  i  s’adhereix  al  MANIFEST DES  DE  LA 
PRODUCCIÓ AGRÀRIA ECOLÒGICA I L’AGROECOLOGIA, que s’ha presentant juntament 
amb aquesta moció.
MANIFEST DES DE LA PRODUCCIÓ AGRÀRIA ECOLÒGICA I L’AGROECOLOGIA 
Enfront de les mobilitzacions pageses que s’estan donant arreu de la Unió Europea, la Xarxa de 
Pagesxs  Ecològics  de  Balears,  integrada  per  les  associacions  de  productors  ecològics 
APAEMA, APAEM i APAEEF, volem fer sabre que la pagesia de les Illes Balears està al límit. El 
canvi  climàtic,  amb  les  contínues  sequeres  i  fenòmens  meteorològics  extrems,  l’excés  de 
burocràcia, els sobrecosts provocats per la insularitat i les pressions humanes damunt del sòl 
rústic estan provocant una desafecció galopant dels productors i productores que condueixen, si 
no s’hi posa remei, a la seva desaparició. Donam suport a l’Agenda 2030 i les Estratègies 
Farm to Fork i Biodiversitat que va marcar la Comissió Europea. No volem ni una passa enrere 
en  la  normativa  ambiental,  la  Transició  ecològica  ni  en  l’objectiu  de  reduir  en  un  50% 
l’aplicació  de  fitosanitaris,  que  posaria  en  qüestió  la  salut  de  les  persones  i  de 
l’agroecosistema.

Per tot això, demanem 8 actuacions urgents i concretes:
- Reducció de la burocràcia i de les gestions administratives imposades en els darreres temps, 
que van en augment amb la nova PAC. L'administració ha d'assumir la seva corresponsabilitat i 
reactivar les oficines comarcals del FOGAIBA com a espais de suport al pagès.
- Acceleració de la resolució de les ajudes i dels pagaments pendents que té FOGAIBA. El camp 
no s'atura ,l'administració sí.
- Aplicació de la Llei turística pel que fa a consum obligat de producte local als establiments 
hotelers, assolint una quota de producte ecolocal. L’administració ha de donar exemple amb la 
compra pública de producte ecolocal per a menjadors, hospitals, etc.
- Trasvàs de fons de l'Impost de Turisme Sostenible cap a l'activitat agrària per fer front als 
sobrecosts que patim els pagesos de Balears. Si volem mantenir la ramaderia extensiva i les 
explotacions de policultiu de secà s'haurà de reconèixer econòmicament el seu impacte positiu 
al territori.
- Pla de xoc per aturar l'abandonament de l’activitat agrària i la manca de relleu generacional. 
Mentre el sector primari no sigui atractiu per als joves, no anam enlloc.
- Aplicar decret de sequera per poder sostenir les guardes ecològiques. Planificació a mitjà i 
llarg termini per adaptar-nos al canvi climàtic. La sequera ja no és un fenomen puntual i cal 
actuar ja.
- Moratòria de llicències per a noves activitats impròpies del sòl rústic mentre no hi hagi un 
planejament clar, com és el cas d'habitatges i fotovoltaiques.
- Exigim eleccions al camp. Volem una veu agroecològica dins del sector.

El  Secretari  demana  l'ús  de  la  paraula  per  recordar  als  presents  que  ha  fet  unes  breus 
observacions de legalitat sobre la proposta presentada i que figuren com a comentaris en format 
de vinyeta, dins del PDF de la moció ara en examen. Com que la portaveu de Més per Petra diu 
no haver vist aquestes observacions, el funcionari esmentat les llegeix com informe verbal emès 
en Comissió, dient el que segueix:

1r) En relació amb la proposta 1 de la  moció,  si  dins dels usos residencials incloem el d'  
habitatge,  possiblement  calgui  modificar  no  només  el  PTM,  sinó  també  normes  de  rang 
superior, com podrien ser la LUIB o la Llei Balear del Sòl Rústic, entre d' altres. C
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2n) En relació amb la proposta 2 de la moció, en connexió amb la 4a actuació que es proposa 
dins  de  l'anomenat  "MANIFEST  DES  DE  LA  PRODUCCIÓ  ECOLÒGICA  I 
L'AGROECOLOGIA": Injectar més diners públics en el manteniment de la ramaderia entra en 
col·lisió amb l'objectiu d'adaptar-se al canvi climàtic, que s'apunta més endavant,  dins la 6a 
actuació que es proposa dins l' esmentat Manifest; atès que la ramaderia en sentit ampli i totes 
les seves activitats i efectes associats és la major responsable del trastorn climàtic. En aquest 
sentit, el secretari municipal afirma que el metà emès pels qui són considerats com a «bestiar» 
resulta molt més perjudicial per al problema climàtic que altres gasos contaminants amb efecte 
hivernacle com el CO2. Tot seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, com a representant del grup 
municipal PI i com a portaveu també de l'equip de govern municipal,  anunciant l' abstenció d' 
aquest grup en aquest punt de l' Ordre del dia. Però abans que es passi a la votació, torna a  
sol·licitar  l'ús  de la  paraula  el  funcionari  més amunt citat,  per  completar  la  seva anterior 
intervenció, avisant que l'abstenció del PI produiria com a resultat que la moció en examen 
quedés dictaminada favorablement; i que, com ha tractat de mostrar prèviament, aquesta moció 
resulta contradictòria en les seves propostes i per això pot ser tinguda com a arbitrària; estant 
prohibida  l'  arbitrarietat  als  poders  públics  a  l'  article  9.3  de  la  Constitució.  Prossegueix 
informant el secretari municipal que l' anterior no tindria massa importància, ja que es tracta d' 
un mer dictamen no vinculant, sense efectes externs; però en cas de reproduir-se l'abstenció del 
grup PI en el Ple, la cosa canvia, ja que hi hauria un acord resolutori aprovat per l'Ajuntament, 
inconstitucional per arbitrari, en opinió del funcionari que intervé.

Així les coses, el Sr. Batle s'inclina ara per un vot en contra dels del seu grup municipal, 
pel que fa a aquesta 1a moció de Més, i seguidament obre pas que es voti el dictamen sobre la 
mateixa; el qual resulta desfavorable amb 1 vot a favor de Més per Petra i 5 en contra del PI.

b) Moció del grup municipal de Més per Petra, relativa a la millora del manteniment de la zona 
esportiva de Na Capitana.

Seguidament es transcriu literalment aquesta moció, que va ser presentada per la portaveu de 
Més, Antònia Gual Bauzà:

“MOCIÓ  PER  MILLORAR  EL  MANTENIMENT  DE  LA  ZONA  ESPORTIVA  DE  NA 
CAPITANA.

La zona esportiva de Na Capitana és emprada habitualment pels diferents clubs esportius de 
Petra. Però també és un lloc obert a tota la comunitat i s’ha convertit en un lloc de trobada.  
S’hi poden trobar infants que juguen al parc infantil, nins i nines que juguen a futbol als camp 
de gespa petits, festes d’aniversari i, fins i tot, “tardeos” o festes de Quintos. Per aquest motiu 
pensam que és més necessari que mai un adequat manteniment d’aquestes instal·lacions ja que 
una  revisió  acurada  permet  detectar  múltiples  desperfectes,  elements  que  necessiten  ser 
substituïts o que necessiten d’un manteniment constant. Nosaltres entenem que la no subsanació 
d’algunes d’aquestes mancances pot suposar un risc per a la integritat física d’aquells que en 
fan ús. Després d’haver detectat les següents deficiències:
Zona comuna
- Fa falta reparar la vorera i posar arbres a l’entrada.
- Els camps de gespa petits també estan en mal estat: a un, la gespa s’aixeca i a l'altre
presenta una superfície irregular.
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- El camp de Volei d’arena està en procés de desaparició total i absoluta.

- Hi ha fanals amb el cablejat a la vista (es troba al camp petit)

- Els banys estan en mal estat i, sovint, bruts.
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Les portes dels interruptors, diferencials, no es tanquen i qualsevol les pot manipular.

                                  

- Al camp petit falta una reixa enterra. No hi ha xarxa darrere les porteries o aquesta està molt 
deteriorada. A més el vidre del pavelló que dona al campet està escardat i a punt de rompre’s. 

          

    

- A la pista de tennis, el cable que subjecta el pal és perillós i poc visible durant la nit. La xarxa  C
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té forats que permeten l’entrada a la pista encara que estigui tancada.

- Les papereres, els bancs i la font d’aigua estan en mal estat.
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Pavelló
- A les dutxes surt l’aigua amb poca pressió.
- Si plou molt hi ha goteres i l’aigua es filtra per les parets.
- Fa falta més il·luminació al costats del pavelló.
- El perímetre i l’entrada lateral necessiten una neteja i i ser adecentats.
- Es podria pintar l'interior del pavelló.
- Hi ha un vestuari ple de trastos de sa piscina que s’hauria de recuperar.
Camp de futbol
- L'estat del terreny de joc és defectuós. La gespa està tan deteriorada que pot alterar el devenir 
dels partits i provocar lesions en els jugadors i àrbitres.
-  La  deficient  canalització  del  desaigüe  fa  que  en  cas  de  pluja  es  faci  impracticable  el 
desenvolupament del joc. A més no hi ha reixa de protecció en els desaigües cosa que posa
en perill als que hi juguen o entrenen.
-  Els  vestuaris  també necessiten  de  la  realització  d’obres  per  garantir  la  seva  salubritat  i 
higiene.
- Els vestuaris haurien de poder quedar tancats.
- Fa falta un magatzem per guardar el material.
- Hi hauria d’haver més ombres a darrere la banqueta i el córner de l'entrada
- El perímetre que actualment té la barrera al córner ha de tenir reixes i protectors d'escuma als 
caires.
- Darrera la porteria (cap a la carretera) fan falta arbres per fer ombra i refrescar. També 
formigó o gespa artificial per poder encalentir.
-  S’hauria  d’instal·lar  un  nou sistema de  regadiu,  amb bombes  que  permetin  treure  molta 
d'aigua amb poc temps i economitzar el consum (sistema de reg enterrat) 
- Fa falta nou tancament del camp (recinte esportiu)
- S’hauria de posar gespa color marró a les vores del camp per estalviar patinades.
- Hi hauria d’haver mesures de seguretat per no caure de les grades.
- Les grades necessiten unes cadires noves. N’hi ha que no estan fixades.
- No hi ha oficina per la UE Petra.
Per tot això, des de Més per Petra proposem que l’Ajuntament de Petra adopti els següents 
acords:
1. Que l’Ajuntament es comprometi a reparar les deficiències que aquí s’indiquen en el menor C
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termini possible.
2.  Que l’Ajuntament  es  comprometi  a  sol·licitar  qualsevol  subvenció o ajuda que es  pugui 
destinar a subsanar les mancances anteriorment descrites.
3.  Que  l’Ajuntament  es  comprometi  a  contractar  una  persona  per  encarregar-se  del 
manteniment, de les reparacions i de controlar que es faci un ús adequat de les instal·lacions.
4. Que l’Ajuntament es comprometi a fer de coordinador i d’intermediari entre els diferents 
clubs esportius i altres usuaris de les instal·lacions esportives.”

En aquest cas no hi ha posteriors intervencions dels grups municipals, a banda de la de la ponent 
que ha presentat la moció; i és per això que el Sr. President obre pas a que es voti el dictamen  
sobre la mateixa, el qual resulta en aquest cas favorable, amb 1 vot a favor de Més per Petra i 5 
abstencions del PI.

c) Moció del grup municipal de Més per Petra, relativa al suport a la conciliació en períodes no 
lectius.

Seguidament es transcriu literalment aquesta moció, que va ser presentada per la portaveu de 
Més, Antònia Gual Bauzà:

“MOCIÓ EN SUPORT A LA CONCILIACIÓ EN PERÍODES NO LECTIUS

El  repte  de  desenvolupar  polítiques  que  afavoreixin  la  conciliació  i  corresponsabilitat  s'ha 
situat aquesta darrera dècada com un dels reptes més importants a abordar. I així s'ha vist en 
les darreres lleis aprovades i en l'aprovació del primer pla de conciliació i corresponsabilitat de 
les illes Balears que pretén materialitzar en accions concretes els canvis normatius i abordar 
des de multitud de perspectives mesures que ajudin a la conciliació i corresponsabilitat de les 
famílies del nostre País.
És rellevant el paper que juguen les escoles d'estiu en el desenvolupament social i emocional 
dels infants i la contribució que fan a la conciliació.
Sent plenament conscients del valor que té el lleure educatiu i l'impacte positiu que té en la 
infància, s'encomana als poder públics l'obligatorietat d'impulsar i vetllar perquè els infants i 
joves de les Illes tinguin accés al dret de lleure educatiu.
Per aquest motiu, i per poder fer accessible aquest servei a tota la població, el Govern de les 
Illes  Balears  engegava  la  passada  legislatura  una  convocatòria  de  subvencions  per  tal 
d'establir un preu màxim ( 100 infant/ mes, 50 infant/mes per famílies vulnerables) per famílies,  
i es garantís el compliment de les condicions laborals dels monitors i monitores de temps lliure.  
Han estat l'any 2022 i l'any 2023 que s'hi han pogut adherir ajuntaments i Afàs.
Per tot això, el Grup Municipal de MÉS per Petra, presenta la següent moció:
1. L’Ajuntament de Petra insta el Govern de les Illes Balears a donar compliment al pla de 
conciliació i corresponsabilitat.
2. L’Ajuntament de Petra insta el Govern de les Illes Balears a convocar la linea d’ajudes per a 
l’organització d’escoles d’estiu per ajuntaments i AFAS.
3. L’Ajuntament de Petra insta el Govern de les Illes Balears a tenir en compte a les famílies 
monoparentals i les famílies més vulnerables econòmicament, en la convocatòria, reduint els 
preus establerts.
4. L’Ajuntament de es compromet a presentar-se a la convocatòria, en cas de que es convoqui, i 
es puguin establir aquests preus màxims.
5. L’Ajuntament de Petra es compromet a mantenir en fons propis els preus màxims en cas de 
què no es convoqui la subvenció i a tenir en compte a les famílies monoparentals i les famílies  C
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més vulnerables econòmicament, en la convocatòria, reduint els preus establerts.
6. L’Ajuntament de Petra es compromet a organitzar l’Escola d’Estiu.”

Tampoc ara s'escolten posteriors intervencions dels grups municipals, apart de la de la 
ponent que ha presentat la moció; per la qual cosa, el Sr. President obre pas directament a que es 
voti el dictamen sobre la mateixa, resultant igualment favorable, amb 1 vot a favor de Més per 
Petra i 5 abstencions del PI.  

7.- ALTRES.-

Ja que no es plantegen altres assumptes per a dictamen, i acabats per tant els assumptes 
inclosos a l'ordre del dia, el President dóna per acabada la sessió essent les 13,41 hores, tot el 
qual jo certifico com a Secretari.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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	ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA ESPECIAL DE COMPTES DE DIA 5 DE MARÇ DE 2024.-
	A les 13,14 hores del dia 5 de març de 2024, es reuneixen a la sala de sessions de les oficines municipals, a l'efecte de celebrar sessió ordinària de dita Comissió, en primera convocatòria, sota la Presidència del Sr. Batle, Salvador Femenias Riera, i amb assistència del Secretari municipal, Francisco González Benito, els Srs. regidors que es ressenyen a continuació i que són:
	Sr. Miquel Jaume Horrach (presencialment)
	Sr. Victor Manuel López (telemàticament per sistema Zoom)
	Sra. Catalina Gibert Riera (presencialment)
	Sr. Gabriel Sancho Sbert (telemàticament)
	Sra. Antònia Gual Bauzà (telemàticament per sistema Zoom)
	No assisteixen: Sr.Pere Josep Bauçà Ferrer.
	
	A continuació, es passen a tractar els diferents temes que figuren a l’ordre del dia.
	1.-APROVACIÓ DE L' ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-
	S'aprova, per la unanimitat del nombre legal de regidors de la Comissió (6), conforme al que disposa l'article 91.4 de Llei Balear Municipal i de Règim Local, 20/2006 de 15 de desembre, l'acta referida que correspon a la sessió celebrada en data 29-1-2024.
	2.- MODIFICACIÓ ORDENANÇA DE CONVIVÈNCIA CIUTADANA.-
	El Sr. President proposa la retirada d' aquest punt de l'ordre del dia, dient que no està preparat l' assumpte amb la documentació prèvia necessària; i aquesta proposta resulta aprovada amb 5 vots a favor (PI) i 1 abstenció (Més).
	3.- CONVENI AMB ATIB PER A LA GESTIÓ D'EXPEDIENTS SANCIONADORS.-
	Per a aquest altre punt de l'ordre del dia pren la paraula com a ponent el regidor d'Hisenda, Miquel Jaume, anunciant que aquest conveni deixa fora les infraccions de trànsit que es regeixen per la seva normativa específica; la qual arriba a permetre fins i tot que el procediment sancionador corresponent arribi a iniciar-se amb la denúncia de la policia local. Per això, avisa el primer tinent d'alcalde abans esmentat que, com ja es va deixar clar en una reunió mantinguda amb responsables de l'ATIB, en tots els altres expedients sancionadors que no siguin de trànsit, la denúncia policial no inicia aquests expedients, sinó que es necessita la decisió d'inici del Batle.
	A falta de posteriors intervencions, després de l'anterior, el Sr. President obre pas a què es voti el dictamen sobre l'esmentat conveni amb l'ATIB, el qual resulta favorable amb 5 vots a favor (PI) i 1 abstenció (Més).
	4.- APROVACIÓ DE PAGAMENTS I DEL SEU CALENDARI PROPOSAT PER ELECNOR.-
	Pel que fa a aquest altre punt de l'ordre del dia, també pren la paraula com a ponent el regidor d'Hisenda, Miquel Jaume, recordant la pujada en el preu de l'electricitat que es va produir fa uns anys i la qual va derivar en una reclamació de l'empresa ELECNOR a l'Ajuntament, per al pagament de 180.000 euros més, el 2023; el que trencava el Pressupost municipal d'aquest any, segons el portaveu de l'equip de govern, ara en ús de la paraula. Aquest regidor continua relatant que, en una reunió amb la referida empresa, es va veure que aquesta volia obtenir el pagament corresponent per mitjà de l'abonament de quantitats fixes més un 8% en concepte d'interessos; en tant que l'equip de govern municipal volia pagar en dues vegades, una cada any, i sense interessos.
	En escoltar això últim el secretari-interventor, sol·licita l'ús de la paraula, per informar que, a causa de l'obligació legal del pagament d'interessos de demora en els contractes del sector públic, l'acord de renunciar a aquests interessos, per part de l'empresa contractista, podria quedar en paper mullat, ja que aquesta clàusula no la vincularia si decideix posteriorment reclamar-los a l'Ajuntament, el qual hauria d'assumir-los.
	No havent-hi posteriors intervencions dels grups municipals el Sr. President obre pas a que es voti el dictamen corresponent, el qual resulta favorable amb 5 vots a favor (PI) i 1 abstenció (Més), pel que fa a l'aprovació de les condicions de l'empresa ja citada a la proposta de pagaments presentada per l'Ajuntament, per als pagaments a ELECNOR, segons l' escrit que més avall es transcriu:
	AL EXCEL· LENTÍSIMO AYUNTAMIENTO DE PETRA
	LUIS GILABERT IGUAL, mayor de edad, con domicilio a estos efectos en el de la sociedad a la que representa, provisto con D.N.I. 21.444.994-R, en calidad de Apoderado de la mercantil de ELECNOR SERVICIOS Y PROYECTOS, S.A.U. con el C.I.F. A79486833, con domicilio en el Polígono Industrial Vara de Quart, calle de Els Pedrapiquers, número 1, 46014, Valencia, legitimación de su actuación que tiene acreditada ante el Ayuntamiento, comparece y como mejor en Derecho, EXPONE,
	I.- Que con fecha 22 de mayo de 2017, el Ayuntamiento y ELECNOR, S.A., hoy ELECNOR SERVICIOS Y PROYECTOS, S.A.U. (ELECNOR) suscribieron el "CONTRATO SUMINISTRO Y SERVICIOS DEL ALUMBRADO EXTERIOR DEL MUNICIPIO DE PETRA" (en adelante el Contrato), con sujeción al correspondiente Pliego de Cláusulas Administrativas Particulares, (PCAP) y demás documentación aprobada para regir la licitación.
	II.- Que con fecha 12 de febrero de 2024 le fue comunicada a esta entidad notificación relativa a la propuesta de acuerdo del Ayuntamiento para el pago de las cantidades derivadas de la revisión de precios a cuyo derecho tiene ELECNOR al amparo del Contrato y que, contiene el reconocimiento de las cantidades endeudadas, así como el calendario para su pago, (la Propuesta).
	III.- Que, a la vista del contenido de la Propuesta y, en respuesta a la misma, la entidad ELECNOR tiene a bien formular las siguientes,
	AL· LEGACIONES
	Primera.- En cuanto a la propuesta del Ayuntamiento consistente en pagar las cantidades pendientes de regularización de los años precedentes, esto es, 2022 y 2023, por medio de un pago de 100.000€ dentro del ejercicio 2024 y de un segundo pago de 93.749,66€ dentro del ejercicio 2025, ELECNOR manifiesta su conformidad a la misma, siempre que los precitados pagos se produzcan dentro de los 6 primeros meses de cada ejercicio.
	Segunda.- En cuanto al apartado segundo de la Propuesta, ELECNOR manifiesta su conformidad al planteamiento allí indicado, siempre que (i) se acepte la condición referida en la alegación primera del presente escrito y que (ii) por parte del Ayuntamiento se liquiden los importes devengados desde el mes de enero de 2024 hasta la fecha de aprobación del acuerdo entre las partes, y ante la emisión de la correspondiente factura. En virtud de lo expuesto, al Excelentísimo Ayuntamiento de PETRA
	SOL· LICITA,
	
	Que tenga por presentado el presente escrito, lo admita y previos los trámites legales que sean preceptivos, tenga por atendido el requerimiento practicado.
	
	A Petra, a 21 de febrero de 2024.
	5.- MODIFICACIÓ A LA PLANTILLA I RLT DELS COMPLEMENT DE DESTÍ I COMPLEMENT ESPECIFIC DELS AUXILIARS ADMINISTRATIUS.-
	Per a aquest altre punt de l'ordre del dia igualment pren la paraula com a ponent el regidor d'Hisenda, Miquel Jaume, informant que els complements de destinació dels auxiliars municipals han de tenir un nivell 18 com a màxim i ara tenen un nivell 19. L'anterior, continua dient el regidor citat implica una baixada d'uns 30 euros, que es pretén compensar a través del complement específic, podent haver-hi alguna diferència final de retribució a causa que el complement específic a percebre ha de ser un dels esglaons fixats a l'efecte en la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat per a l'any 2023. Amb la qual cosa, prossegueix dient el ponent, s'ajustaria aquest complement a l'esglaó més pròxim per dalt del que tenen ara, podent haver-hi una diferència d'uns 8 euros més en el sou final de cadascun dels interessats. D'altra banda, el regidor d'Hisenda opina que no té sentit anar modificant els complements específics a la RLT, per les constants variacions a les quals s'hagi subjecte aquest complement. Finalment, el portaveu de l'equip de Govern afirma que ha pogut comprovar amb l'Administratiu municipal que el complement específic dels altres funcionaris no cal revisar-lo, per estar ja fixat en un dels esglaons abans referits. I acaba dient Miquel Jaume, que abans de passar aquest assumpte a dictamen s'ha reunit a la mesa de negociació col·lectiva de l'Ajuntament, de la qual formen part un delegat sindical de funcionaris i un altre de laborals, amb caràcter previ a la modificació de condicions de treball.
	Després ve el torn per a l'altre grup municipal, diferent al de l'equip de Govern, i és la portaveu de Més, Antònia Gual Bauzà, qui dirigeix una sèrie de qüestions al ponent, com les que es relacionen a continuació:
	A quants funcionaris afecta la modificació retributiva proposada? Contestant el regidor ponent que als dos auxiliars administratius municipals.
	Hi ha algun informe previ a l'expedient? Pel que fa a aquesta altra qüestió, el secretari-interventor demana l'ús de la paraula per recordar que ell va enviar al regidor d'Hisenda per e-mail un informe justificatiu de la legalitat de la mesura, que podria incorporar-se a l'expedient.
	Acabades així les intervencions anteriors, el Sr. Batle sotmet a votació el dictamen sobre la següent proposta del regidor d'Hisenda, per modificar la Plantilla de personal i la RLT de 2024, quant als complements de destinació i específic dels dos auxiliars administratius municipals, en els termes que figuren més avall:
	Proposta de modificació del CD i CE dels auxiliars administratius municipals en Plantilla i RLT:
	1- Canvi del CD de 19 a 18.
	2- Nou CE de 540,87€/mes (140,87€/mes)
	Un cop sotmès a votació el dictamen sobre la proposta anterior, aquest resulta favorable amb 5 vots a favor (PI) i 1 abstenció (Més).
	6.- MOCIONS.-
	a) Moció del grup municipal de Més per Petra relativa als usos impropis del sòl rústic.
	Seguidament es transcriu literalment aquesta moció, que va ser presentada per la portaveu de Més, Antònia Gual Bauzà:
	“MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE MÉS PER PETRA DELS USOS IMPROPIS AL
	SÒL RÚSTIC
	La manca de relleu generacional suposa una de les principals amenaces que posa en perill la continuïtat del sector agrari a Mallorca. No obstant això, hi ha d'altres factors determinats com ara la dificultat per accedir a la terra per l'aparició de capitals inversors que acaparen aquest recurs bàsic dificultant el dimensionament de les empreses familiars agràries, arrelades al territori i que formen part de la història de l'illa.
	De fet, la compra de terres amb l’objectiu de destinar-les a usos que res tenen a veure amb l’activitat pròpia del sector primari no només està expulsant els pagesos sinó que també està alterant la fesomia del paisatge illenc.
	De fet, des del punt de vista ambiental cal continuar fent feina per impulsar una utilització dels recursos de manera respectuosa amb l'entorn de manera que l'efecte sobre aquest sigui el més neutre possible. Així, el foment de la sostenibilitat implica assegurar l'equilibri territorial propiciant l'ús racional dels recursos naturals i harmonitzant la protecció del medi ambient i dels valors agrícoles i paisatgístics. Cada dia que passa, una hectàrea natural o agrària que proporciona aliment, combustible, biodiversitat, paisatge, capta CO₂, infiltra aigua, recicla la matèria i proporciona serveis incommensurables és destruïda.
	Durant dècades el monocultiu turístic i la progressiva ampliació de l’oferta turística ha suposat un consum del territori cada vegada més elevat. A més aquesta pressió damunt el territori ha començat a estendre la seva activitat a sòl rústic més allunyat de la mar. Les pressions humanes damunt del sòl rústic estan provocant una desafecció galopant dels productors i productores que condueixen, si no s’hi posa remei, a la seva desaparició. Per tant, és necessari escoltar aquells col·lectius afectats i donar suport a les seves reivindicacions.
	En enfront d'aquest creixement, és necessari una planificació urbanística i agrària del conjunt de l'illa que eviti el trasllat de la pressió turística de la costa al sòl rústic. Així, el Pla Territorial de Mallorca (PTI) és el principal instrument de planificació que té la població per afavorir o frenar aquest procés i la competència és exclusiva del Consell de Mallorca.
	Per tot això, el grup municipal de MÉS per Petra presenta la següent moció:
	1.- L’Ajuntament de Petra insta el Govern del Consell de Mallorca a iniciar la tramitació per modificar el PTI per a prohibir nous usos turístics i residencials en sòl rústic.
	2.- L’Ajuntament de Petra mostra el seu suport i s’adhereix al MANIFEST DES DE LA PRODUCCIÓ AGRÀRIA ECOLÒGICA I L’AGROECOLOGIA, que s’ha presentant juntament amb aquesta moció.
	MANIFEST DES DE LA PRODUCCIÓ AGRÀRIA ECOLÒGICA I L’AGROECOLOGIA
	Enfront de les mobilitzacions pageses que s’estan donant arreu de la Unió Europea, la Xarxa de Pagesxs Ecològics de Balears, integrada per les associacions de productors ecològics APAEMA, APAEM i APAEEF, volem fer sabre que la pagesia de les Illes Balears està al límit. El canvi climàtic, amb les contínues sequeres i fenòmens meteorològics extrems, l’excés de burocràcia, els sobrecosts provocats per la insularitat i les pressions humanes damunt del sòl rústic estan provocant una desafecció galopant dels productors i productores que condueixen, si no s’hi posa remei, a la seva desaparició. Donam suport a l’Agenda 2030 i les Estratègies Farm to Fork i Biodiversitat que va marcar la Comissió Europea. No volem ni una passa enrere en la normativa ambiental, la Transició ecològica ni en l’objectiu de reduir en un 50% l’aplicació de fitosanitaris, que posaria en qüestió la salut de les persones i de l’agroecosistema.
	Per tot això, demanem 8 actuacions urgents i concretes:
	- Reducció de la burocràcia i de les gestions administratives imposades en els darreres temps, que van en augment amb la nova PAC. L'administració ha d'assumir la seva corresponsabilitat i reactivar les oficines comarcals del FOGAIBA com a espais de suport al pagès.
	- Acceleració de la resolució de les ajudes i dels pagaments pendents que té FOGAIBA. El camp no s'atura ,l'administració sí.
	- Aplicació de la Llei turística pel que fa a consum obligat de producte local als establiments hotelers, assolint una quota de producte ecolocal. L’administració ha de donar exemple amb la compra pública de producte ecolocal per a menjadors, hospitals, etc.
	- Trasvàs de fons de l'Impost de Turisme Sostenible cap a l'activitat agrària per fer front als sobrecosts que patim els pagesos de Balears. Si volem mantenir la ramaderia extensiva i les explotacions de policultiu de secà s'haurà de reconèixer econòmicament el seu impacte positiu al territori.
	- Pla de xoc per aturar l'abandonament de l’activitat agrària i la manca de relleu generacional. Mentre el sector primari no sigui atractiu per als joves, no anam enlloc.
	- Aplicar decret de sequera per poder sostenir les guardes ecològiques. Planificació a mitjà i llarg termini per adaptar-nos al canvi climàtic. La sequera ja no és un fenomen puntual i cal actuar ja.
	- Moratòria de llicències per a noves activitats impròpies del sòl rústic mentre no hi hagi un planejament clar, com és el cas d'habitatges i fotovoltaiques.
	- Exigim eleccions al camp. Volem una veu agroecològica dins del sector.
	El Secretari demana l'ús de la paraula per recordar als presents que ha fet unes breus observacions de legalitat sobre la proposta presentada i que figuren com a comentaris en format de vinyeta, dins del PDF de la moció ara en examen. Com que la portaveu de Més per Petra diu no haver vist aquestes observacions, el funcionari esmentat les llegeix com informe verbal emès en Comissió, dient el que segueix:
	1r) En relació amb la proposta 1 de la moció, si dins dels usos residencials incloem el d' habitatge, possiblement calgui modificar no només el PTM, sinó també normes de rang superior, com podrien ser la LUIB o la Llei Balear del Sòl Rústic, entre d' altres.
	2n) En relació amb la proposta 2 de la moció, en connexió amb la 4a actuació que es proposa dins de l'anomenat "MANIFEST DES DE LA PRODUCCIÓ ECOLÒGICA I L'AGROECOLOGIA": Injectar més diners públics en el manteniment de la ramaderia entra en col·lisió amb l'objectiu d'adaptar-se al canvi climàtic, que s'apunta més endavant,  dins la 6a actuació que es proposa dins l' esmentat Manifest; atès que la ramaderia en sentit ampli i totes les seves activitats i efectes associats és la major responsable del trastorn climàtic. En aquest sentit, el secretari municipal afirma que el metà emès pels qui són considerats com a «bestiar» resulta molt més perjudicial per al problema climàtic que altres gasos contaminants amb efecte hivernacle com el CO2. Tot seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, com a representant del grup municipal PI i com a portaveu també de l'equip de govern municipal,  anunciant l' abstenció d' aquest grup en aquest punt de l' Ordre del dia. Però abans que es passi a la votació, torna a sol·licitar l'ús de la paraula el funcionari més amunt citat, per completar la seva anterior intervenció, avisant que l'abstenció del PI produiria com a resultat que la moció en examen quedés dictaminada favorablement; i que, com ha tractat de mostrar prèviament, aquesta moció resulta contradictòria en les seves propostes i per això pot ser tinguda com a arbitrària; estant prohibida l' arbitrarietat als poders públics a l' article 9.3 de la Constitució. Prossegueix informant el secretari municipal que l' anterior no tindria massa importància, ja que es tracta d' un mer dictamen no vinculant, sense efectes externs; però en cas de reproduir-se l'abstenció del grup PI en el Ple, la cosa canvia, ja que hi hauria un acord resolutori aprovat per l'Ajuntament, inconstitucional per arbitrari, en opinió del funcionari que intervé.
	Així les coses, el Sr. Batle s'inclina ara per un vot en contra dels del seu grup municipal, pel que fa a aquesta 1a moció de Més, i seguidament obre pas que es voti el dictamen sobre la mateixa; el qual resulta desfavorable amb 1 vot a favor de Més per Petra i 5 en contra del PI.
	b) Moció del grup municipal de Més per Petra, relativa a la millora del manteniment de la zona esportiva de Na Capitana.
	Seguidament es transcriu literalment aquesta moció, que va ser presentada per la portaveu de Més, Antònia Gual Bauzà:
	“MOCIÓ PER MILLORAR EL MANTENIMENT DE LA ZONA ESPORTIVA DE NA CAPITANA.
	La zona esportiva de Na Capitana és emprada habitualment pels diferents clubs esportius de Petra. Però també és un lloc obert a tota la comunitat i s’ha convertit en un lloc de trobada. S’hi poden trobar infants que juguen al parc infantil, nins i nines que juguen a futbol als camp de gespa petits, festes d’aniversari i, fins i tot, “tardeos” o festes de Quintos. Per aquest motiu pensam que és més necessari que mai un adequat manteniment d’aquestes instal·lacions ja que una revisió acurada permet detectar múltiples desperfectes, elements que necessiten ser substituïts o que necessiten d’un manteniment constant. Nosaltres entenem que la no subsanació d’algunes d’aquestes mancances pot suposar un risc per a la integritat física d’aquells que en fan ús. Després d’haver detectat les següents deficiències:
	Zona comuna
	- Fa falta reparar la vorera i posar arbres a l’entrada.
	- Els camps de gespa petits també estan en mal estat: a un, la gespa s’aixeca i a l'altre
	presenta una superfície irregular.
	
	- El camp de Volei d’arena està en procés de desaparició total i absoluta.
	- Hi ha fanals amb el cablejat a la vista (es troba al camp petit)
	
	- Els banys estan en mal estat i, sovint, bruts.
	
	Les portes dels interruptors, diferencials, no es tanquen i qualsevol les pot manipular.
	
	- Al camp petit falta una reixa enterra. No hi ha xarxa darrere les porteries o aquesta està molt deteriorada. A més el vidre del pavelló que dona al campet està escardat i a punt de rompre’s.
	
	
	- A la pista de tennis, el cable que subjecta el pal és perillós i poc visible durant la nit. La xarxa té forats que permeten l’entrada a la pista encara que estigui tancada.
	
	- Les papereres, els bancs i la font d’aigua estan en mal estat.
	
	
	Pavelló
	- A les dutxes surt l’aigua amb poca pressió.
	- Si plou molt hi ha goteres i l’aigua es filtra per les parets.
	- Fa falta més il·luminació al costats del pavelló.
	- El perímetre i l’entrada lateral necessiten una neteja i i ser adecentats.
	- Es podria pintar l'interior del pavelló.
	- Hi ha un vestuari ple de trastos de sa piscina que s’hauria de recuperar.
	Camp de futbol
	- L'estat del terreny de joc és defectuós. La gespa està tan deteriorada que pot alterar el devenir dels partits i provocar lesions en els jugadors i àrbitres.
	- La deficient canalització del desaigüe fa que en cas de pluja es faci impracticable el desenvolupament del joc. A més no hi ha reixa de protecció en els desaigües cosa que posa
	en perill als que hi juguen o entrenen.
	- Els vestuaris també necessiten de la realització d’obres per garantir la seva salubritat i higiene.
	- Els vestuaris haurien de poder quedar tancats.
	- Fa falta un magatzem per guardar el material.
	- Hi hauria d’haver més ombres a darrere la banqueta i el córner de l'entrada
	- El perímetre que actualment té la barrera al córner ha de tenir reixes i protectors d'escuma als caires.
	- Darrera la porteria (cap a la carretera) fan falta arbres per fer ombra i refrescar. També formigó o gespa artificial per poder encalentir.
	- S’hauria d’instal·lar un nou sistema de regadiu, amb bombes que permetin treure molta d'aigua amb poc temps i economitzar el consum (sistema de reg enterrat)
	- Fa falta nou tancament del camp (recinte esportiu)
	- S’hauria de posar gespa color marró a les vores del camp per estalviar patinades.
	- Hi hauria d’haver mesures de seguretat per no caure de les grades.
	- Les grades necessiten unes cadires noves. N’hi ha que no estan fixades.
	- No hi ha oficina per la UE Petra.
	Per tot això, des de Més per Petra proposem que l’Ajuntament de Petra adopti els següents acords:
	1. Que l’Ajuntament es comprometi a reparar les deficiències que aquí s’indiquen en el menor termini possible.
	2. Que l’Ajuntament es comprometi a sol·licitar qualsevol subvenció o ajuda que es pugui destinar a subsanar les mancances anteriorment descrites.
	3. Que l’Ajuntament es comprometi a contractar una persona per encarregar-se del manteniment, de les reparacions i de controlar que es faci un ús adequat de les instal·lacions.
	4. Que l’Ajuntament es comprometi a fer de coordinador i d’intermediari entre els diferents clubs esportius i altres usuaris de les instal·lacions esportives.”
	En aquest cas no hi ha posteriors intervencions dels grups municipals, a banda de la de la ponent que ha presentat la moció; i és per això que el Sr. President obre pas a que es voti el dictamen sobre la mateixa, el qual resulta en aquest cas favorable, amb 1 vot a favor de Més per Petra i 5 abstencions del PI.
	c) Moció del grup municipal de Més per Petra, relativa al suport a la conciliació en períodes no lectius.
	Seguidament es transcriu literalment aquesta moció, que va ser presentada per la portaveu de Més, Antònia Gual Bauzà:
	“MOCIÓ EN SUPORT A LA CONCILIACIÓ EN PERÍODES NO LECTIUS
	El repte de desenvolupar polítiques que afavoreixin la conciliació i corresponsabilitat s'ha situat aquesta darrera dècada com un dels reptes més importants a abordar. I així s'ha vist en les darreres lleis aprovades i en l'aprovació del primer pla de conciliació i corresponsabilitat de les illes Balears que pretén materialitzar en accions concretes els canvis normatius i abordar des de multitud de perspectives mesures que ajudin a la conciliació i corresponsabilitat de les famílies del nostre País.
	És rellevant el paper que juguen les escoles d'estiu en el desenvolupament social i emocional dels infants i la contribució que fan a la conciliació.
	Sent plenament conscients del valor que té el lleure educatiu i l'impacte positiu que té en la infància, s'encomana als poder públics l'obligatorietat d'impulsar i vetllar perquè els infants i joves de les Illes tinguin accés al dret de lleure educatiu.
	Per aquest motiu, i per poder fer accessible aquest servei a tota la població, el Govern de les Illes Balears engegava la passada legislatura una convocatòria de subvencions per tal d'establir un preu màxim ( 100 infant/ mes, 50 infant/mes per famílies vulnerables) per famílies, i es garantís el compliment de les condicions laborals dels monitors i monitores de temps lliure. Han estat l'any 2022 i l'any 2023 que s'hi han pogut adherir ajuntaments i Afàs.
	Per tot això, el Grup Municipal de MÉS per Petra, presenta la següent moció:
	1. L’Ajuntament de Petra insta el Govern de les Illes Balears a donar compliment al pla de conciliació i corresponsabilitat.
	2. L’Ajuntament de Petra insta el Govern de les Illes Balears a convocar la linea d’ajudes per a l’organització d’escoles d’estiu per ajuntaments i AFAS.
	3. L’Ajuntament de Petra insta el Govern de les Illes Balears a tenir en compte a les famílies monoparentals i les famílies més vulnerables econòmicament, en la convocatòria, reduint els preus establerts.
	4. L’Ajuntament de es compromet a presentar-se a la convocatòria, en cas de que es convoqui, i es puguin establir aquests preus màxims.
	5. L’Ajuntament de Petra es compromet a mantenir en fons propis els preus màxims en cas de què no es convoqui la subvenció i a tenir en compte a les famílies monoparentals i les famílies més vulnerables econòmicament, en la convocatòria, reduint els preus establerts.
	6. L’Ajuntament de Petra es compromet a organitzar l’Escola d’Estiu.”
	Tampoc ara s'escolten posteriors intervencions dels grups municipals, apart de la de la ponent que ha presentat la moció; per la qual cosa, el Sr. President obre pas directament a que es voti el dictamen sobre la mateixa, resultant igualment favorable, amb 1 vot a favor de Més per Petra i 5 abstencions del PI.  			
	7.- ALTRES.-
	Ja que no es plantegen altres assumptes per a dictamen, i acabats per tant els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el President dóna per acabada la sessió essent les 13,41 hores, tot el qual jo certifico com a Secretari.
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